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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

z IX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konaného 

dňa 20. septembra 2023 o 16:00 hodine v priestoroch Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko 

KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť      

 

Prítomní poslanci MZ :   Podľa prezenčnej listiny z IX. zasadnutia miestneho 

                                                    zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                                   Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

1. Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 16:02 hodine otvoril IX. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a privítal všetkých prítomných. 

Poslanecký zbor požiadal o vykonanie prezentácie. Po vykonaní prezentácie skonštatoval, že 

miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné, prezentovalo sa 13 poslancov.    

Návrh programu rokovania obdržali poslanci e-mailom. Starosta prečítal návrh zverejneného 

programu rokovania a prítomných poslancov požiadal o predloženie návrhov na vypustenie 

bodov programu rokovania.  

Keďže takéto návrhy neboli, nasledovalo hlasovanie poslaneckého zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

b) Schválenie programu rokovania    
c) Voľba návrhovej komisie 
d) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Slovo pre verejnosť 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku   

KVP za I. polrok 2023           

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

obdobie od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023 

5. Kontrola plnenia uznesení                           
6. Informatívna  správa  o zrealizovaných  komisiách  pre  výberové  konania  za  obdobie  od  

01. 06. 2023 do 31. 07. 2023                                                    
7. Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - kontrola č. 7, 8/2023                                                                                                              
8. Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2023 
9. Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu MČ Košice - Sídlisko KVP k 30. 06. 2023         
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 10. Stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2023   
 11. Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022                                
 12. Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie  
        apríl - jún 2023  
 13. Nájom uvoľnených nebytových priestorov v správe Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP    
 14. Poslanecký návrh na zmenu VZN č. 30/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času  
       prevádzky služieb na území Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP    
 15. Informatívna správa k riešeniu vnútrobloku „Klimkovičova - Čordákova“  
 16. Informatívna správa k riešeniu vnútrobloku „Linear park Wuppertálska“ 
 17. Informatívna správa k novele zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej premávke – parkovanie na 
       chodníku  
 18. Interpelácie 
 19. Otázky poslancov 

 20. Rôzne  

 21. Záver    

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
Starosta: Požiadal poslanecký zbor o návrhy na doplnenie programu rokovania.  
p. Horenský: Predložil poslanecký návrh na doplnenie nového bodu programu rokovania č. 18 
Štatút Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - návrh na zmenu 
a doplnenie a voľba členov Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
s tým, že nasledujúce body programu sa prečíslujú.  
 
Nasledovalo hlasovanie o doplnení bodu č. 18 do programu rokovania. 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

dopĺňa   
nový bod programu rokovania č. 18 Štatút Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - 
Sídlisko KVP - návrh na zmenu a doplnenie a voľba členov Mládežníckeho parlamentu 
Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - poslanecký návrh s tým, že nasledujúce body 
programu sa prečíslujú. 
 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Starosta skonštatoval, že rokovanie miestneho zastupiteľstva sa riadi schváleným programom 

s doplnením nového bodu č. 18 a následným prečíslovaním ostatných bodov.    

 

1. b) Voľba návrhovej komisie   

 Starosta: Požiadal poslancov o prednesenie návrhov na voľbu členov návrhovej komisie. 

p. Matoušek: Do návrhovej komisie navrhol poslankyne Ivetu Adamčíková a RNDr. Eriku 

Liptákovú, PhD.            

           

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  volí   

návrhovú komisiu v zložení: Iveta Adamčíková, RNDr. Erika Liptáková, PhD.            

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre IX. rokovanie určil poslancov: Mgr. Máriu Ivaneckú 

a doc. MVDr. Petra Korima, CSc.   

 

2. Slovo pre verejnosť 

Starosta: Uviedol druhý bod programu rokovania a skonštatoval, že v zmysle rokovacieho 

poriadku žiadny občan neprejavil záujem o prezentáciu a bod programu uzavrel.   

 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na 

sídlisku KVP za I. polrok 2023    

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a privítal predkladateľa materiálu mjr. JUDr. Jána 

Michalca. K bodu programu otvoril diskusiu.  

mjr. JUDr. Michalco: Povedal, že stav verejného poriadku je na dobrej úrovni a neboli  

zaznamenané žiadne mravnostné trestné činy. Stav majetkovej trestnej činnosti je na úrovni 

iných oddelení v rámci mesta. Čo sa týka bezpečnostnej situácie na úseku požívania 

alkoholických nápojov a marenia výkonu súdneho rozhodnutia, stav je dobrý, v rámci 

kriminality neboli na sídlisku zaznamenané gangy, nie sú evidované protiprávne konania na 

úseku priestupkov osobami pod vplyvom alkoholu. 

p. Matoušek: Na margo lúpežnej trestnej činnosti, teda rozšírených krádeží v pivniciach sa 

opýtal, ako sa tieto krádeže darí eliminovať. Vyzval občanov, aby si na uskladnené veci 

v pivniciach dávali pozor.  

mjr. JUDr. Michalco: Informoval, že na dennej báze situáciu analyzujú, tzn. že celý obvod je 

rozdelený do tzv. územných častí a pokiaľ sa krádeže na tých istých uliciach opakujú, 

vykonávajú vlastné akcie. S ohľadom na celé Košice nie je na sídlisku KVP nárast krádeží v 

pivniciach kvantitatívne vysoký, ide o náhodné krádeže vlámaním. Tohto roku bol posledný 

prípad zaznamenaný v júni. Dodal, aby občania neváhali v prípade akéhokoľvek podozrivého 

konania kontaktovať tiesňovú linku, každý prípad je evidovaný a preverovaný.  

p. Tóth: Poďakoval pánovi Michalcovi za podrobnú správu a dodal, že ak stoja policajti pri 

priechode pre chodcov na Moskovskej triede, všetci vodiči dodržujú rýchlosť avšak je len 

otázka času, keď tam dôjde k nešťastiu. Preto sa opýtal, či sa tam plánujú umiestniť hliadky 

a či je možnosť mať aj radar.  

mjr. JUDr. Michalco: Odpovedal, že v rámci pravidiel cestnej premávky sa snažili pôsobiť na 

vodičov aj v tomto smere, avšak je potrebné uvedomiť si, že niekedy to situácia nedovoľuje. 

V ranných hodinách je postavená jedna dvojčlenná hliadka. Týždenne sú zo strany okresného 

riaditeľstva vykonávané kontroly. Aj v rámci spolupráce s Komisiou verejného poriadku budú 

apelovať na okresné riaditeľstvo, lebo dopravná situácia je analyzovaná a okresné riaditeľstvo 

v rámci svojich akcií typuje miesta, kde sa vykonáva dohľad nielen zo strany nášho 

obvodného oddelenia, ale aj iných oddelení, lebo kapacitne by sme to nezvládli. Dodal, že 

plne chápe túto situáciu.  

p. Žec: Opýtal sa ohľadom rýchlosti na Triede KVP, či by bolo možné napr. v spolupráci 

s dopravným inšpektorátom zaviesť hliadky a náhodne vykonávať kontrolnú činnosť aj vo 

večerných hodinách medzi 20:00 až 24:00 hodinou, keď sú semafory vypnuté a je menšia 

premávka.  

mjr. JUDr. Michalco: Odpovedal, že v rámci služobného obvodu neustále apeluje a žiada 

o výpomoc.  

p. Matoušek: Predniesol stanovisko Komisie verejného poriadku, ktorá odporúča vziať na 

vedomie Správu Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na 

sídlisku KVP za I. polrok 2023 podľa predloženého návrhu.   

Starosta: Informoval, že minulý týždeň sa uskutočnilo pracovné stretnutie riaditeľov mestskej 

a  štátnej polície s vedením mestskej časti, na ktorom boli prerokované pravidelné informácie 

o sídlisku. Dodal, že trestná činnosť je v porovnaní s inými mestskými časťami na nižšej 
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úrovni, teda bezpečnostná situácia je stabilná. Obe polície vyzývajú občanov, aby hlásili činy 

a priestupky v danom čase, keď sa stanú. Obaja riaditelia sa vyjadrili, že hliadka má 

povinnosť prísť na miesto činu a situáciu riešiť. V prípade, že občan má podozrenie, že 

hliadka skutok neriešila, je potrebné informovať oboch riaditeľov polícií. Potrebná je 

súčinnosť občanov, polícia potrebuje svedkov a dôkazový materiál, aby spis uzavrela. 

Zároveň mestská časť dlhodobo žiada o radary a taktiež riešenie problematiky parkovania 

hlavne v okolí základných škôl, priechodov pre chodcov a nepriehľadných zákrut. Filozofiou 

mestskej časti je, že chodec je najzraniteľnejší účastník cestnej premávky, a preto prosí našich 

občanov, aby neblokovali bezohľadným parkovaním prejazd záchranných zložiek. Dodal, že 

mestská časť vyzvala obe polície na hliadkovú činnosť hlavne v okolí obchodných centier, 

kostola, škôl a ihrísk. Vyzvali sme ku kontrole skupín pod vplyvom alkoholu, ktoré sa 

zdržiavajú na detských ihriskách, hlavne na Starozagorskej a Wuppertálskej ulici, taktiež ku 

kontrole asociálov, ktorí využívajú malé deti na žobranie pred obchodnými centrami. Tiež   

informoval občanov o krádežiach v pivničných priestoroch a vyzval ich, aby si chránili svoj 

majetok napr. zamrežovaním vstupu do pivnice. Vítané sú aj kamerové systémy. Dodal, že je 

možné kontaktovať aj poslanca miestneho zastupiteľstva, mestská časť je ochotná kameru na 

vlastné náklady osadiť, čo prispeje k bezpečnosti a pomôže pri objasňovaní trestných činov. 

Na záver poďakoval mjr. JUDr. Michalcovi za spoluprácu a ochotu.   

 

Do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Správu Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za I. polrok 2023.   

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za obdobie od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023 

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania a privítal predkladateľa materiálu Mgr. Jozefa  

Marcina - veliteľa stanice KVP.   

p. Matoušek: Predniesol stanovisko Komisie verejného poriadku, ktorá odporúča vziať na 

vedomie Správu Mestskej polície Košice - stanice  KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku  

KVP za obdobie od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023 podľa predloženého návrhu. 

p. Adamčíková: Poďakovala Mgr. Marcinovi za pomoc pri preverovaní informácie 

o nelegálnej osade. Uviedla, že po preverení bolo zistené, že sa tam nachádzal občan po strate 

obydlia. Pán veliteľ veľmi rýchlo reagoval, išiel na obhliadku, teda problém je odstránený. 

Ako informáciu pre občanov dodala, že problémy sa riešia. Tiež sa rieši problematika  

túlavých psov, avšak problém je s ich umiestnením. Na záver poďakovala za ochotu a pomoc. 

p. Koszoru: Tiež poďakoval za spoluprácu a korektnú komunikáciu pri riešení problémov 

obyvateľov na celom sídlisku. K téme kontroly všeobecne záväzného nariadenia, ktoré rieši 

voľný pohyb psov, sa opýtal, či je možné vykonávať zo strany mestskej polície kontrolu bez 

toho, aby boli osadené tabuľky, ktoré jasne vymedzujú takéto zóny.  

Mgr. Marcin: Odpovedal,  že v zmysle platného nariadenia mestská polícia rieši priestupky, 

pokiaľ obdržia oznam od občana ohľadom voľného pohybu psa. Preto je dobré, aby mali 

tohto občana ako svedka. Tieto priestupky mestská polícia rieši aj formou oznamu na 

Magistrát mesta Košice, alebo pokiaľ ide o ďalšie priestupky, napr. pes nie je prihlásený alebo 
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nemá známku, tieto sa riešia v zmysle zákona č. 282 z roku 2002. V poslednom čase sú 

vykonávané preventívno-bezpečnostné akcie, aj vlastné akcie. Uviedol, že tabuľky slúžia na 

usmernenie pre majiteľov psov, veľa občanov sa pýta, prečo tieto tabule nie sú osadené. 

Znenie všeobecne záväzného nariadenia by mali občania poznať, pre majiteľov psov musia 

platiť určité povinnosti, ktoré musia dodržiavať.  

Ing. Takáč, PhD.: Poďakoval veliteľovi mestskej polície aj riaditeľovi Obvodného oddelenia 

PZ Košice Sídlisko KVP za pomoc počas konania „Letného festivalu“.  

Starosta: Taktiež poďakoval za rýchlu pomoc pri riešení situácií. Ďalej informoval 

prítomných, že mestská časť v súčasnosti podpísala zmluvu na obnovu vodorovného 

dopravného značenia, teda na vybraných úsekoch dôjde k jeho obnove. Na týchto úsekoch 

bude potrebná súčinnosť mestskej polície, a to od konca septembra do 20. októbra 2023. 

Doplnil, že e-mailom bude upresnená informácia, o ktoré ulice pôjde. Ďalej informoval, že  

poslanecký zbor schválil v rozpočte výstavbu parkoviska na Dénešovej ulici, výstavba bude 

prebiehať v októbri 2023 až do zimy, a tiež požiadal o súčinnosť. Od 1.októbra 2023 platí 

novela cestného zákona, tzn. je absolútne zakázaná jazda po chodníkoch a parkovanie na nich. 

Na sídlisku sa to týka ulíc Stierova, Čordákova, na ktorých bude vodorovným dopravným 

značením vyznačené parkovanie. Najväčší problém vznikne na Zombovej ulici v hornej časti. 

Dodal, že bol informovaný, že členka Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia 

prišla s riešením tejto situácie. Je potrebné oboznámiť sa s navrhovaným riešením a overiť 

jeho pravdivosť. Pána Mgr. Marcina požiadal o poskytnutie informácie ako bude mestská 

polícia postupovať v rámci mesta pri riešení parkovania na chodníkoch, ak bude mať takéto 

informácie k dispozícií.  

 

V diskusii už nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Správu Mestskej polície Košice - stanice KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

obdobie od 01. 01. 2023 do 30. 06. 2023.                     

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

5. Kontrola plnenia uznesení                             

Starosta: Uviedol bod programu kontrola plnenia uznesení a otvoril diskusiu k nemu. Dodal, 

že predkladateľom materiálu je zástupca starostu Ing. Matoušek.  

p. Matoušek: Informoval poslancov a prítomných, že materiál bol vypracovaný v spolupráci 

s právnym oddelením a jednotlivé uznesenia sú zaradené k úlohám splneným a úlohám 

v plnení. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) zaraďuje uznesenia zo VII. rokovania miestneho zastupiteľstva zo dňa 21. 06. 2023, 

z VIII. rokovania zo dňa 09. 08. 2023 v mimoriadnom termíne a z predchádzajúcich 

rokovaní miestneho zastupiteľstva takto: 

- k splneným úlohám uznesenia č. 362, 65, 68, 70, 75/a, 80   
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- k úlohám v plnení uznesenia č.180, 181/b, 351, 353, 18, 23, 24, 44 v bode b), 46, 50,  

                               55, 66, 74, 75/b, 78, 79   

b)  berie na vedomie     

     informáciu o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
6. Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie  
     od 01. 06. 2023 do 31. 07. 2023                                           
Starosta: Otvoril  šiesty bod programu rokovania a povedal, že v zmysle predloženej správy 

zasadali dve komisie pre výber dodávateľa na predmet zákazky a to Skatepark KVP 2 a 

Nákup vonkajšieho mobiliáru k prístreškom MHD vrátane montáže. K bodu programu  

otvoril diskusiu. 

 

Keďže v diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová komisia 

k predneseniu návrhu na uznesenie.  

   

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Informatívnu  správu  o  zrealizovaných  komisiách  pre  výberové  konania  za  obdobie  od   

01. 06. 2023 do 31. 07. 2023. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
7.  Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
     - kontrola č. 7, 8/2023                                                                                                              
Starosta: Otvoril bod programu rokovania a slovo odovzdal predkladateľovi materiálu Ing. 

Ladislavovi Takáčovi, PhD., LL.M., MPA - kontrolórovi mestskej časti.  

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že poslanecký zbor obdržal pomerne rozsiahle správy. Tieto  

kontroly boli vykonané nad rámec plánu kontrolnej činnosti v roku 2023, boli vyžiadané 

v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. a vyžiadal si ich pán starosta. Závery týchto kontrol 

poslanecký zbor obdržal s tým, že došlo k  pochybeniu zo strany zodpovedných 

zamestnancov aj zodpovednej osoby. V súčasnosti prebiehajú po procesnej stránke nápravy 

porušení, ktoré boli uvedené v správe. Uviedol, že tak ako na poslaneckom stretnutí povedal, 

využil § 20 ods. 4 písm. e) zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite. 

Starosta: K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu a povedal, že odporúča prečítať si tieto 

správy všetkým, aby vedeli, aká je realita. Dodal, že keď mestská časť začala riešiť tieto pre 

mestskú časť nevýhodné zmluvy, stala sa mestská časť terčom špinavej mediálnej kampane 

proti vedeniu tohto úradu.   

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
berie na vedomie 
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a) Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP pod označením 7/2023 

- Kontrola vybraných nájomných zmlúv  
b) Správu kontrolóra Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP pod označením 8/2023 

- Kontrola vybraných finančných výdavkov z projektu „INTERREG I“.  
 
Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
8. Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2023 

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a dodal, že čerpanie kapitálových výdavkov 

je za 1.polrok 2023 nižšie. K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

p. Matoušek: Informoval prítomných, že materiálmi v bodoch programu 8, 9, 10, 11 a 12 sa 

zaoberala Finančná komisia, ktorá odporúča predložené materiály zobrať na vedomie. 

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a návrhová komisia prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
berie na vedomie 
Monitorovaciu správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za 1. polrok 2023. 
               

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

9. Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30. 06. 2023 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a diskusiu k nemu.   

p. Koszoru: Opýtal sa, či je predpoklad, ako bude vyzerať rezervný fond na konci roka. 

Ing. Háberová: Odpovedala, že z jej pohľadu to vyzerá tak, že je prerozdelených 80 000 EUR, 

niečo už bolo čerpané. Ak by mestská časť mala nejaké výdavky a spoluúčasti, alebo niečo, 

čo bude treba dofinancovať, tak určite 120 000 EUR by malo na účte zostať.  

Starosta: Dodal, že do toho vstupujú aj projekty so spolufinancovaním. Tiež upozornil na to, 

že budova MŠ Bauerova je v havarijnom stave, prebiehajú práce na celkovom projekte 

rekonštrukcie, všetko závisí od vyhlásenia výzvy. Avšak kedykoľvek tam môže prísť 

k nejakej havárii, ktorá si bude vyžadovať väčšiu investíciu. 

Ing. Takáč, PhD.: Pripomenul, že ak bude mestská časť dobre hospodáriť, tak prebytkom 

bežného rozpočtu vie navýšiť rezervný fond na ďalší rok. Dodal, že materiály ekonomického 

charakteru predložené na toto rokovanie miestneho zastupiteľstva  prešli kontrolou a sú z jeho 

pohľadu v poriadku. 

 

Keďže do diskusie sa už nikto z prítomných nehlásil, starosta ju uzavrel a slovo dostala 

návrhová komisia k predneseniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     
prehľad  o tvorbe  a použití  rezervného  fondu  Mestskej  časti  Košice – Sídlisko  KVP 
k 30. 06. 2023.               
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Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

10.  Stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2023               

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a otvoril diskusiu k nemu.  

Ing. Háberová: Informovala, že oneskorené platby sú vo výške 10 980,78 EUR, avšak zhruba 

5 000 EUR je medzitým uhradených. Tieto čísla sa menia každým dňom.  

Starosta: Povedal, že nedoplatky súvisia aj s tým, že ak sa nájomca oneskorí s platbou, 

vychádzame im v ústrety, riešime to zmierlivou cestou, napr. formou splátkového kalendára, 

ak o to nájomca požiada.  

 

V diskusii sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

stav nedoplatkov na nájomnom k 30. 06. 2023. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
11.  Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022 

Starosta: Otvoril v poradí 11. bod programu Konsolidovaná výročná správa mestskej časti za 

rok 2022 a diskusiu k nemu. 

 

Do diskusie sa nikto nehlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia predniesla návrh na 

uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP            

berie na vedomie     
Konsolidovanú výročnú správu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022.               

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

12.  Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie  

       apríl - jún   2023     

Starosta: Otvoril ďalší bod schváleného programu rokovania a diskusiu k nemu.  

 

V diskusii nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová komisia 

k prečítaniu návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie apríl - jún 2023.   
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Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

13.  Nájom uvoľnených nebytových priestorov v správe Mestskej časti Košice – Sídlisko 

       KVP 

Starosta: Uviedol tento bod programu rokovania. Na úvod povedal, že materiál pojednáva 

o troch budovách, ktoré má mestská časť zverené do správy od mesta Košice, a to budova 

bývalej materskej škôlky na Bauerovej ulici č. 1, budova Obchodného centra na Cottbuskej 

ulici č. 36 a budova Miestneho úradu na Triede KVP č. 1. Pripravené sú rôzne varianty 

riešenia - niektorým nájomcom vyjdeme v ústrety a poskytneme im väčší priestor, niektorí 

nájomcovia žiadali menší priestor, niektorí sa chceli presťahovať a o niektoré priestory má 

záujem aj mestská časť tak, ako je uvedené v predložených materiáloch. K bodu rokovania 

otvoril diskusiu. 

p. Koszoru: Povedal, že na poslaneckom stretnutí sa zhodli na alternatívach, ktoré by  

podporili. Materiálmi sa na svojom zasadnutí zaoberala aj Komisia výstavby, dopravy 

a životného prostredia, ktorá odporučila tieto navrhované varianty schváliť. Po dohode 

predložil návrh na uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko 

KVP schvaľuje zámer budúceho využívania uvoľnených nebytových priestorov takto:  

1. Budova bývalej materskej škôlky na Bauerovej ulici č. 1 - ponechanie časti voľných 

nebytových priestorov pre aktivity a zámery Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP 

a prenechanie časti priestorov do nájmu tretím osobám v súlade so zákonom SNR č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

2. Budova Obchodného centra na Cottbuskej ulici č. 36 - ponechanie  doteraz uvoľnených 

nebytových priestorov na 2. NP pre aktivity a zámery Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP. 

3. Budova Miestneho úradu na Triede KVP č. 1 - presun nájomcov z  nebytových priestorov 

z 2. NP na 1. NP  do nájmu a prenechanie voľných nebytových priestorov v suteréne budovy 

do nájmu tretím osobám v súlade so zákonom SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.  

 

Do diskusie sa už nikto ďalší neprihlásil, starosta ju ukončil a slovo dal návrhovej komisii 

k predneseniu návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh pána Mariána Koszoru. 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje 

zámer budúceho využívania uvoľnených nebytových priestorov takto:   

1. Budova bývalej materskej škôlky na Bauerovej ulici č. 1 

ponechanie časti voľných nebytových priestorov pre aktivity a zámery Mestskej časti 

Košice - Sídlisko KVP a prenechanie časti priestorov do nájmu tretím osobám v súlade so 

zákonom SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

2. Budova Obchodného centra na Cottbuskej ulici č. 36 

ponechanie doteraz uvoľnených nebytových priestorov na 2. NP pre aktivity a zámery 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

3. Budova Miestneho úradu na Triede KVP č. 1 

presun nájomcov z nebytových priestorov z 2. NP na 1. NP  do nájmu a  prenechanie 

voľných nebytových priestorov v suteréne budovy do nájmu tretím osobám v súlade so 

zákonom SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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14. Poslanecký návrh na zmenu VZN č. 30/2023 o pravidlách času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb na území Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP    

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania a diskusiu k nemu. Dodal, že predkladateľom 

materiálu je pán poslanec Koszoru, ktorému odovzdal slovo. 

p. Koszoru: Povedal, že tento zámer bol predložený už pri schvaľovaní všeobecne záväzného 

nariadenia.  Aby celý proces prebehol čo najkorektnejšie, na podnet kontrolóra mestskej časti 

bol návrh aj riadne zverejnený. Dôvodom zmeny sú podnety rodičov, ktorí chodia okolo 

pohostinstiev do materských aj základných škôl s malými deťmi, tiež sú to podnety zo strany 

starších ľudí, ktorí sú pri týchto pohostinstvách vystavovaní rôznym vulgarizmom. Návrh 

rieši posun otváracích hodín zo šiestej hodiny na ôsmu hodinu. Táto zmena otváracích hodím 

má aj svoje mínusy, lebo niektorí konzumenti sa pravdepodobne presunú na iné miesta. Čo sa 

týka oficiálnych podnetov, tých nie je veľa. Uviedol, že sa pýtal ľudí, ktorí ho informovali 

a sťažovali sa, tí sa však vyjadrili, že políciu nevolajú, lebo zo skúseností vedia, že sa aj tak 

nič nezmení. V minulosti prebehla diskusia aj okolo podniku Fontána a na facebooku sa 

obyvatelia z okolitých vežiakov pred rokmi vyjadrili, že rezignovali na volanie na políciu, 

pravdepodobne nie sú ani žiadne registrované podnety. Na záver požiadal o podporu tohto 

návrhu, aj keď niektorí poslanci v rámci zasadnutia Komisie výstavby, dopravy a životného 

prostredia tento návrh nepodporili. Avšak na poslaneckom stretnutí návrh viac ako polovica 

poslancov podporila.  

p. Matoušek: Povedal, že Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia odporúča 

ponechať platné Všeobecne záväzné nariadenie č. 30/2023 bez zmien. 

Starosta: Uviedol, že mestská časť má právo určovať otváracie hodiny určitých typov 

prevádzok. Dodal, že na schválenie zmeny je potrebná trojpätinová väčšina prítomných 

poslancov. Prítomného Mgr. Marcina sa opýtal, či evidujú sťažnosti na prevádzky 

poskytujúce pohostinské služby. Mestská časť sťažnosti neeviduje.   

Mgr. Marcin: Odpovedal, že ani mestská polícia neeviduje žiadne sťažnosti.  

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dal návrhovej komisii k prečítaniu  

poslaneckého návrhu na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh pána Mariána Koszoru.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje      

zmenu Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP č. 30/2023 

o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území Mestskej časti Košice 

- Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 7, proti 3, zdržalo sa 3, nehlasoval 0                Návrh nebol prijatý.  

 

15.  Informatívna správa k riešeniu vnútrobloku „Klimkovičova - Čordákova“ 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a povedal, že k tomuto sa uskutočnili dve 

participatívne stretnutia, a to aj priamo v teréne, ktorého sa zúčastnili aj viacerí poslanci. 

Dodal, že je veľmi pozitívne naladený, pretože účasť bola vyššia, ako pri Spoločnom pláne. 

Zároveň aj pripomienky občanov boli veľmi konštruktívne, spätná väzba pomôže tento 

projekt formovať. Cieľom je dopracovať tento projekt do stavebného povolenia a potom sa 

uchádzať o externé financovanie formou eurofondov z Operačného programu Slovensko. Pre 

verejnosť uviedol, že všetky projekty, aj tento projekt, je možné pozrieť si na webovej stránke 

mestskej časti.  K bodu programu otvoril diskusiu.  

p. Matoušek: Povedal, že materiálmi v bode 15 a 16 sa zaoberala Komisia výstavby, dopravy 



 

11 

a životného prostredia, ktorá odporúča prerokovať a vziať na vedomie informatívne správy 

podľa predloženého návrhu.  

p. Pach: Dodal, že je naozaj cítiť, že komunita na sídlisku KVP začína čím ďalej tým viac 

participovať na tomto živote, čo sa odrazilo na slušnej účasti. Dúfa, že to bude do budúcnosti 

pokračovať aj naďalej, lebo to je snahou vedenia mestskej časti aj poslancov miestneho 

zastupiteľstva. Spätné väzby sú, nie sú anonymné, riešia sa konštruktívne pripomienky. 

Poďakoval za takéto prezentácie, ktoré boli aj zo strany miestneho úradu aj architektov 

pripravené na vysokej úrovni. 

Starosta: Taktiež poďakoval pánovi architektovi Hájnikovi a jeho tímu za odvedenú skvelú 

prácu, ich dielo má vysokú pridanú hodnotu. Dodal, že verí, že sa nám podarí získať 

eurofondy. Na záver zdôraznil, že je to naša nadpráca a je rád, keď prídu či už negatívne alebo 

pozitívne podnety, na základe ktorých je spätná väzba, ktorú vieme využiť v prospech 

mestskej časti.    

 

Do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k prečítaniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) berie na vedomie       
Informatívnu správu k riešeniu vnútrobloku „Klimkovičova - Čordákova“  

b) súhlasí s návrhom architektonickej štúdie vypracovanej  tímom architektov pod vedením 

Ing. arch. Miloša Hájnika po zapracovaní všetkých relevantných pripomienok od občanov, 

poslancov a komisií pri miestnom zastupiteľstve.    

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

16. Informatívna správa k riešeniu vnútrobloku „Linear park Wuppertálska“ 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a informoval, že o tomto projekte sa bavíme už 

niekoľko rokov. „Linear park Wuppertálska“ sa tiahne od Wuppertálskej č. 5 až č. 58 

a obyvateľom na tejto ulici chceme vytvoriť relaxačnú zónu a skvalitniť týmto verejným 

priestorom životné prostredie, keďže očakávame, že projektom Andromeda prídu o zeleň. 

Týmto spôsobom im zeleň chceme nahradiť. Projekt bude opäť pripravený pre stavebné 

povolenie. Ak dôjde k výstavbe Andromedy, vieme na realizáciu tohto projektu využiť aj daň 

za rozvoj. Zdôraznil, že verejná prezentácia prebehne 25. 09. 2023 o 17:00 hodine, všetci 

občania z Wuppertálskej ulice a aj poslanci sú vítaní. K bodu programu otvoril diskusiu. 

p. Koszoru: Povedal, že obyvateľom Wuppertálskej aj Starozagorskej ulice, ktorí využívajú 

ihrisko na Wuppertálskej, a ktorí sa dlhodobejšie sťažujú na terén, ktorý tam je, práve týmto 

projektom by sa to mohlo vyriešiť.  

p. Horenský: Opýtal sa, či má mestská časť nejakú vedomosť o stave projektu Andromeda 

a či prebieha nejaká komunikácia.  

Starosta: Odpovedal, že posledný polrok nebol žiadny kontakt medzi developerom a mestskou 

časťou, a tiež medzi mestom Košice a stavebným úradom. Naposledy bolo potrebné 

prepracovať projekt kvôli dopravnému riešeniu.  

Ing. Balážová, PhD.: Uviedla, že projekt sa musí prepracovať z hľadiska požiadaviek ÚHA, 

pretože v poslednom navrhovanom objekte neboli zapracované z hľadiska ÚHA výškové 

požiadavky, a keďže sa to neudialo, nedostali sme novú projektovú dokumentáciu. 

Starosta: Mestská časť veľmi tvrdo požaduje, aby boli dodržané stanovené podmienky. Veľká 

vďaka patrí Ing. Čopovi a Ing. Balážovej, z  ich strany bola poskytnutá veľmi odborná 

oponentúra. Dodal, že územný plán na tomto území povoľuje výstavbu a investor má tieto 



 

12 

pozemky kúpené. Takže pravdepodobne výstavbe nezabráni nič, ale robíme veľmi tvrdú 

profesijnú oponentúru, aby sme hájili záujmy ľudí v mestskej časti. Poďakoval mestským 

poslancom pani Adamčíkovej, pánovi Horenskému a pánovi Matoušekovi, lebo vďaka nim sa 

konečne po štyroch rokoch prerába ovál na Starozagorskej ulici, investorom je mesto Košice. 

Prostriedky boli poskytnuté z Fondu na podporu športu, je to investícia za viac ako pol 

milióna EUR, bude to konečne prvý ovál, kde si budú môcť ľudia zabehať, bude tam ihrisko, 

verejné osvetlenie, tribúna, a bude obnovené aj zanedbané malé ihrisko pri výmenníku. Avšak 

ľudia na Wuppertálskej, Starozagorskej aj Titogradskej ulici budú musieť strpieť stavebné 

práce s ťažkými mechanizmami. Odmenou im bude nové športovisko, ktoré bude 

sprístupnené širokej verejnosti aj po zatváracích hodinách školy.    

 

Keďže v diskusii už nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) berie na vedomie       
Informatívnu správu k riešeniu vnútrobloku „Linear park Wuppertálska“  

b) súhlasí s návrhom architektonickej štúdie vypracovanej tímom architektov pod vedením 

Ing. arch. Miloša Hájnika po zapracovaní všetkých relevantných pripomienok od občanov, 

poslancov a komisií pri miestnom zastupiteľstve.    

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
17.  Informatívna správa k novele zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej premávke  
       - parkovanie  na chodníku 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a povedal, že od 01. 10. 2023 nie je dovolené 

parkovanie na chodníku. Mestská časť na požiadanie poslancov vytypovala rizikové oblasti, 

ktorých sa to týka, a to je chodník na Stierovej ulici, kde je nelegálnych cca 35 parkovacích 

miest. Mestská časť vypracovala projekt, bohužiaľ v spolupráci s ÚHA aj s mestom Košice 

práca na projekte zabrala asi dva roky času. Projekt je momentálne na územnom konaní. 

Ďalšia ulica je Zombova, kde autá parkujú v strede, tretia problematická ulica je Čordákova. 

K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.    

Ing. Balážová, PhD.: Doplnila, čo sa týka parkoviska na Stierovej, stojíme na projekte výrubu 

11 ks drevín, ktoré sú čiastočne poškodené. Avšak v tejto časti je riešená aj náhradná výsadba. 

V novom projekte navrhujeme 35 legálnych parkovacích miest, ktoré sú po všetkých 

technických stránkach správne navrhnuté. Po schválení výrubového konania by sme sa mohli 

dopracovať k územnému rozhodnutiu a žiadať o stavebné povolenie. Je na našej úvahe aj 

návrh parkovacích miest pre elektromobily, projekt ešte nie je celkom dopracovaný. Čo sa 

týka parkovania na Zombovej ulici, boli predložené tri varianty, v ktorých bol zakreslený 

súčasný stav, varianty so šikmým parkovaním po oboch stranách cesty a tiež návrh kolmého 

parkovania. Autá v strede parkujú načierno a nie je tam dodržaný bezpečný výjazd.  

Starosta: Keď sa začal kresliť projekt na Stierovej ulici, ozvali sa miestni občania s tým, že 

nechcú nové parkovisko. Z tohto dôvodu bolo poslancom navrhnuté zvolanie stretnutia  

s občanmi. Na jednej strane občania chcú nové parkoviská, ale reflektujeme aj to, že ľudia 

chcú viac zelene. Projekt je v stave žiadosti o povolenia.  

p. Žec: Doplnil, že tento problém sa čiastočne týka aj ulice Starozagorská, kde sú bývalé 

stojiská kontajnerov. Je tam priestor na vyznačenie klasických parkovacích miest. A ešte 

jedno stojisko pri Starozagorskej č. 4.  

p. Koszoru: Poďakoval za vypracované návrhy a dodal, že na zasadnutí Komisie výstavby, 
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dopravy a životného prostredia ocenili ich kvalitu a rýchle riešenie problému. Keďže je nutná 

pomerne vysoká investícia, potom je riešenie trochu neefektívne v kontexte vysokej investície 

a parkovacej politiky. Povedal, že pokiaľ na sídlisku KVP nedôjde k zavedeniu parkovacej 

politiky, a aj keď sa na projekte pracuje, dovtedy potrebujeme vyjsť občanom v ústrety. Práve 

Zombova ulica je najkritickejšia. Bolo upravené parkovisko, investovaných bolo veľa 

financií, pribudlo niekoľko desiatok parkovacích miest, avšak situácia je taká, že väčšina 

parkovacích miest je obsadená. Nepomohlo to. Potrebujeme parkovaciu politiku. Aj keď 

návrh je profesionálny, nerieši vzniknutú situáciu a hlavne nie rýchlo. Ani návrh, ktorý prišiel 

v rámci komisie, situáciu nerieši, ale je to najrýchlejšie a najlacnejšie riešenie, aby niekoľko 

desiatok obyvateľov na Zombovej ulici nedostávalo pokutu. De facto zachováva súčasný stav 

s tým, že vodorovným dopravným značením sa vyznačí nový chodník. Takýmto spôsobom 

vieme obyvateľom vyjsť v ústrety.  

Starosta: Požiadal pána poslanca Koszoru o vysvetlenie návrhu.  

p. Koszoru: Uviedol, že návrh prišiel od Ing. Lepeňovej, cieľom bolo vodorovným 

dopravným značením v rámci existujúceho chodníka na Zombovej ulici vytvoriť nový 

chodník v šírke 1,5 metra a zvyšná časť chodníka by prislúchala komunikácii. Teda 

parkovanie na nej by bolo legálne. 

Starosta: Na to, aby sme vyznačili nové vodorovné dopravné značenie, musí byť projekt 

dopravného značenia. K tomu potrebujeme projekt s pečiatkou, ktorý potom bude riešiť 

parkovisko ako celok. My nevieme vyznačiť nelegálne veci.  

Ing. Balážová, PhD.: Dodala, že toto vieme urobiť iba načierno, a na takúto projektovú 

dokumentáciu by sme nedostali povolenie zo žiadneho úradu. Bolo by to nepriechodné.  

Starosta: Ak sa vyznačia čiary, zruší sa parkovanie v strede. Najlepšie riešenie je rozšíriť 

chodníky, a to stojí cca 250 000 EUR. Dodal, že na základe vypočutého nevieme urobiť 

projekt, lebo bude nelegálny a mestská časť nemôže konať v rozpore so zákonom. 

p. Koszoru: Opýtal sa,  či to nie je možné urobiť v rámci údržby. 

Ing. Balážová, PhD.: Je to zásah načierno, je proti normatívnym a legislatívnym veciam. 

Ing. Takáč, PhD.: Vieme obnoviť dopravné značenie v rámci údržby tam, kde existuje. 

Starosta: Povedal, že ak by sme išli do nového projektu dopravného značenia, potrebujeme na 

to povolenia, čo by trvalo rok a nerobili by sme operatívne. Vybudované parkovisko 

v spodnej časti Zombovej ulice bude musieť slúžiť tak, aby ľudia neparkovali v strede. Potom 

je potrebné hľadať investície na rozšírenie ulice. 

p. Pach: Opýtal sa, či bol vytvorený projekt aj na Čordákovu ulicu. 

Starosta: Odpovedal, že na Čordákovej ulici je vodorovné dopravné značenie, teda bude sa len 

obnovovať.   

p. Pach: Dodal, že je to momentálne neriešiteľná situácia, keď nevieme realizovať to, čo 

navrhuje komisia, keďže je to protiprávne. A zase nie sú finančné prostriedky na riešenie, 

ktoré je veľmi nákladné. Jedine prichádza do úvahy zrušenie parkovania v strede, a to bude 

veľmi razantný krok, pretože v strede sa parkuje aj na Hemerkovej ulici, aj keď tam sú 

legálne parkovacie miesta. Avšak parkovanie v strede podľa cestného zákona tiež nie je 

legálne. 

Starosta: Keď je situácia riešiteľná, prichádzame s riešeniami, lebo miestny úrad je výkonná 

zložka. Niektoré projekty kreslí Ing. Balážová aj tri roky a dva roky vedieme diskusie, ako 

problém vyriešiť. Predložené boli tri varianty riešenia aj s predpokladanými hodnotami. 

Požiadal poslanecký zbor, aby kontaktovali miestny úrad so žiadosťou, čo má  úrad vykonať, 

a úrad to vykoná. Akurát navrhované riešenie pani Ing. Lepeňovej sa javí ako nevykonateľné. 

Ak to bude čo i len trochu možné, miestny úrad to zrealizuje. Avšak nemôžeme vykonávať to, 

čo je v rozpore so zákonom. Keď ideme do úplne nového dopravného značenia, je potrebný 

dopravný projekt. Podobne na tom boli zastávky na Klimkovičovej ulici, ktoré boli na 

neplatnom mieste. Musia spĺňať zákonom stanovené normy. 

p. Matoušek: Dodal, že počítame s tým, že na nový projekt je potrebná odpoveď 

poslaneckého zboru. Prečítal uznesenia, ktoré na svojom zasadnutí schválila Komisia 
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výstavby, dopravy a životného prostredia v znení:  

1. Komisia Výstavby, dopravy a životného prostredia odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať a vziať na vedomie Informatívnu správu k novele zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej 

premávke - parkovanie na chodníku.   

2. Komisia Výstavby, dopravy a životného prostredia odporúča overiť realizovateľnosť 

riešenia parkovania na chodníku vyznačením vodorovného dopravného značenia pre chodník 

v minimálnej šírke 1,5 metra. Dodal, že bolo zodpovedané, že návrh je nerealizovateľný. Na 

Stierovej ulici v rozpore so zákonom parkuje cca 20-25 áut na chodníku. Vzhľadom na všetky 

okolnosti, keď sa v dohľadnej dobe začne výstavba nových parkovacích miest na Dénešovej 

ulici v rozsahu 40 parkovacích miest, tento problém by bol vyriešený. Ďalšie parkovacie 

miesta pri vjazde do Arény sršňov sú označené neplatnou značkou „Zákaz parkovania“. 

Uviedol, že viac krát vyzýval mestskú políciu, aby v tomto konala a odstránila značku. Teda 

vo večerných hodinách môžu občania parkovať aj na tomto parkovisku, budeme čakať na 

schválenie územného konania a vzápätí stavebného konania na parkovisko na Stierovej ulici. 

Starosta: Dodal, že v prílohe č. 1, 2 a 3 sú zakreslené všetky možnosti riešenia.  

p. Tóth: Uviedol, že na veľkom odstavnom parkovisku na Dénešovej ulici nie je problém 

s parkovaním cez deň, ale večer je parkovisko dosť plné. Avšak na Dénešovej č. 21 nikto 

nevie, či je to chodník, alebo cesta a kto to má v správe, lebo v noci tam parkuje asi 10-15 áut. 

Ak by to bol chodník, tak tieto autá by sa presunuli na parkovisko na Dénešovej, a to by zase 

spôsobilo problém. Dodal, že osobne v apríli-máji posielal na mesto Košice e-mail s otázkou, 

v akom stave je koncepcia parkovania, avšak doteraz nedostal odpoveď. 

p. Koszoru: Problémom sa zaoberala na zasadnutí aj Komisia výstavby, dopravy a životného 

prostredia, lebo to bol jeden z podnetov, a členovia sa zhodli na tom, že je tam nutné vyznačiť 

tento chodník.  

Starosta: Opýtal sa na upresnenie priestorov a  dodal, že tieto pozemky budú preverené. Ak sú 

zapísané v katastri na majiteľov, ktorí ich kúpili, tak sú to súkromné pozemky, teda tam môžu 

parkovať naďalej a nikto to nebude riešiť.  

Mgr. Marcin: Uviedol, že je tam zákaz vjazdu.  

p. Tóth: Ak by tam bol chodník, vznikol by problém, lebo 15 áut by sa presunulo na veľké 

parkovisko, a tým by sa zobrali miesta z Dénešovej. Ideálne by bolo, keby to bol súkromný 

majetok, a parkovali by ako doteraz. 

p. Bartók: Povedal, že na Stierovej ulici nie je jasné riešenie. Opýtal sa Mgr. Marcina 

na frekventovaný chodník, ktorý slúži ako spojnica s Myslavou, keďže nie je jasný koniec 

cesty a chodníka. 

Mgr. Marcin: Povedal, že pred pár mesiacmi k tejto téme komunikoval s pánom Čopom, 

keďže z jednej strany sa nachádza dopravné značenie „Zákaz vjazdu“ a z druhej strany nie je 

nič. Riešením by bolo osadenie dopravnej značky „Zákaz vjazdu“, ale pán Čop sa priklonil 

k tomu, že pokaľ by sa táto dopravná značka osadila, znamenalo by to, že je to cestná 

komunikácia. Pokiaľ tam táto dopravná značka nie je, tak to znamená, že je to chodník.  

p. Bartók: Opýtal sa, či tam bude od októbra dopravná hliadka.   

p. Liptákova: Reagovala na občanov žijúcich na Stierovej ulici a ktorí sú proti výrubu zelene. 

Uviedla, že pozerala projekt špeciálne kvôli zeleni. Návrh na výrub stromov dával pán 

Gregorek, ktorý je v tejto oblasti najlepší odborník. Ide o výrub prevažne ihličnatých stromov, 

ktoré vysychajú. Je navrhovaná nová zeleň a nová výsadba a dosť nových listnatých stromov. 

Dodala, aby sa občania neobávali toho, že prídu o zeleň.  

Starosta: Poďakoval za poznámku pani poslankyne Liptákovej a dodal, že mestská časť robí 

výrubové konania len keď vyslovene musí, a snaží sa nasadiť takú zeleň, ktorá rýchlo 

vyrastie. Určuje to pán Gregorek a poskytuje rady, ktoré stromy treba vyrúbať a nasadiť nové 

druhy. Tiež doplnil, že na každé výrubové konania reagujú ochranári, takže každé výrubové 

konanie v mestskej časti je pod drobnohľadom. Ak vykonávame zo zákona výrub, tak 

namiesto starého stromu vysadíme aj viac stromov. Našou snahou je, aby náhradná výsadba 

bola vo väčšom počte, lebo záleží na tom, aby bolo sídlisko zelené. 
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p. Tóth: Uviedol, že tie pozemky na Dénešovej patria mestu Košice.  

Starosta: Poďakoval pánovi poslancovi Tóthovi za informáciu. Je potrebné preveriť, či ich 

máme zverené do správy, lebo pozemky sú mestské. Taktiež nie všetky mestské pozemky má 

mestská časť v správe.  

p. Boritáš: Opýtal sa Mgr. Marcina, či má mestská polícia usmernenie k tejto problematike 

a či porušenie bude mestská polícia riešiť proaktívne a pokutovať, alebo budú zo začiatku 

benevolentní. 

Mgr. Marcin: Uviedol, že momentálne nemajú žiadne usmernenie, ale v zmysle zákona 

o cestnej premávke, pokiaľ dochádza k porušeniu a spáchaniu priestupku, musia každý prípad 

riešiť. Takže pokiaľ príde podnet od občana, alebo hliadka v rámci výkonu služby zistí 

priestupok, tento musí riešiť. Uvidíme, čo prinesie 1. október a ako sa situácia bude vyvíjať.  

Starosta: Opýtal sa, ako si poslanci miestneho zastupiteľstva predstavujú riešiť situáciu 

na Zombovej ulici. 

p. Matoušek: Povedal, že s prihliadnutím na všetky vypočuté okolnosti to vyzerá tak, že na 

Zombovej ulici bude potrebné zrušiť státie v strede, aby nedošlo k porušovaniu zákona. 

Dodal, že je potrebné prijať v rámci miestneho zastupiteľstva zodpovedné rozhodnutie.   

p. Koszoru: V súčasnosti na Zombovej neexistuje parkovanie v strede, teda nerušíme 

parkovanie v strede, teda ani nie je čo zrušiť. V podstate nevieme urobiť nič a preto 

obyvatelia, ktorí tam parkujú svoje autá nemajú inú možnosť, len zaparkovať v strede. Dodal, 

že ho mrzí, že mestská časť má tieto materiály pripravené dlhšie a dostali sa na rokovanie 

miestneho zastupiteľstva aj na komisiu až teraz. Povedal, že niekoľko týždňov pred 

rokovaním miestneho zastupiteľstva sa pýtal, či máme riešenie situácie a či ho môže vidieť 

ako predseda Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia. Žiaľ, nedostal sa 

k materiálom. Dúfa, že v budúcnosti by sa takéto veci dali riešiť inak, jediné, čo teraz z toho 

vychádza, je komunikovať obyvateľom pomocou našich komunikačných prostriedkov, že je 

tam neriešiteľná situácia a nevieme im rýchlo pomôcť.  

p. Matoušek: Odpovedal, že nesúhlasí s tým, že tieto otázky neboli preberané. V súvislosti s 

témou tzv. dopravného projektu pri školách na Stierovej, Čordákovej a v rámci riešenia 

parkovania na Zombovej ulici sa hovorilo, že autá parkujúce v strede by nevyhovovali 

v rámci tohto projektu. Dlhodobo sa rozprávame o týchto veciach a projekt ochrany detí pri 

školách sa rieši minimálne tri roky. Tieto materiály sú teraz komplexne pripravené, takže  

nesúhlasí s vyjadrením pána poslanca Koszoru. 

p. Koszoru: Dodal, že si pýtal stav riešenia parkovania na chodníkoch od 1.októbra 2023 

a nedostal sa k nemu. Tiež povedal, že pri spomenutých dopravno-bezpečnostných projektoch 

bol a problematiku preberali aj na komisiách.  

Starosta: Zaoberali sme sa tým už pred dvoma rokmi, osobne ho mrzí, že ho poslanci 

obviňujú, že mestská časť nekoná, pričom poslanecký zbor vedel, že takýto bod bude 

zaradený na rokovanie. Boli predložené tri dokumenty, kde je evidentne vidieť, že mestská 

časť dlhodobo konala. Vyzval Komisiu výstavby, dopravy a životného prostredia ako poradný 

orgán, aby zaujala stanovisko. To, ktoré zaujala, nie je evidentne vykonateľné.   

p. Koszoru: Tieto materiály boli odsunuté a pred dvoma rokmi tu neboli, dostali sa teraz na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva. Povedal, že ich dopytoval už skôr. Namiesto materiálov, 

ktoré boli teraz predložené, týždeň zbytočne komunikoval o tom, či má návrh pripraviť 

komisia alebo miestny úrad. Z jeho pohľadu tu vznikol komunikačný problém.   

p. Tóth: Povedal, že doteraz, keď potreboval niečo od mestskej časti a napísal email, tak 

odpoveď dostal.  

p. Pach: Povedal, že keď sa robil projekt na nové parkovisko na Zombovej, všetci sa 

spoliehali na to, že tam bude vytvorené solídne množstvo parkovacích miest a pomôže to 

vyriešiť problém státia v strede. Žiaľ, nestalo sa tak. Nové parkovisko na Zombovej je plné. 

Opýtal sa, či sa vie miestny úrad zaoberať návrhom, ktorý pani Lepeňová neprezentovala 

fakticky a pošle ho. Navrhol zaoberať sa aj týmto riešením, ale je potrebné pani Lepeňovú 

osloviť, aby svoj návrh poslala relevantným spôsobom. A ak toto riešenie nebude v poriadku,  
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treba to skúsiť ešte raz premerať, mali by sme sa tak či tak vyjadriť. Dodal, že v treťom 

obvode je situácia s parkovaním najhoršia. Prvý obvod má dve veľké záchytné parkoviská, 

tretie je na Stierovej. Teda ten jeden obvod bude veľmi elegantne pokrytý. Druhý obvod má 

tiež záchytné parkovisko na Jasuschovej pri umyvárke. V treťom obvode to bolo treba 

dlhodobo riešiť, zanedbali sme to aj my poslanci. Dodal, že je ťažké povedať, ktoré z troch 

riešení je najlepšie. Ak návrh pani Lepeňovej nebude priechodný, riešením je buď vyznačiť 

šikmé státia, alebo sa spoliehať na to, že sa zachová terajší stav a uvidíme, ako budú reagovať 

občania.  

Starosta: Ako bolo už povedané, ak návrh pani Lepeňovej bude doručený, úrad sa ním bude  

zaoberať. Dodal, že všetko bolo premerané, v zmysle zákona to nie je možné riešenie, takže 

na realizáciu nezískame právoplatné povolenie. Ak budú vytvorené nové parkovacie miesta, 

tak do roka budú zaplnené. Pointa je v tom, že nie je rentabilné stavať ďalšie parkoviská. 

Jediné systematické riešenie, ktoré je vo finančných možnostiach mestskej časti, je 

obmedzenie ponuky parkovania a zvýhodnenie rezidentov. Na stretnutí boli poslanci 

informovaní, že od mája 2023 nemáme odpoveď od mesta Košice, ako máme postupovať. 

Budúcnosť parkovania je vo zvýhodnení rezidentov, môžeme mať regulované státie hlavne 

v noci. Teda ak sa budú stavať parkovacie miesta, je to len krátkodobé a drahé riešenie a áut 

bude pribúdať.  

Ing. Balážová, PhD.: Dodala že návrh pani Lepeňovej je ako riešenie protizákonné. Je na 

zvážení a správnom rozhodnutí, či sa bude podporovať mobilita alebo legálnosť. 

p. Pach: Dodal, že na základe avíz od občanov garáže na Zombovej ulici sú do značnej miery 

využívané ako skladiská a tak tieto autá zaberajú miesta pred bytovkami.  

Starosta: Odpovedal, že na preverenie nemáme páky, keďže je to súkromný majetok. To je 

problematika parkovacích domov všade vo svete. Jediné, čo sa dá urobiť v rámci parkovacej 

politiky je, že ten, kto si vyžiada rezidentskú kartu, vypíše čestné vyhlásenie, že nie je 

vlastníkom garáže. Mestám,  ktoré sa uberali týmto spôsobom, sa uvoľnili parkovacie miesta. 

       

Do diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie       
Informatívnu správu k novele zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej premávke - parkovanie na 
chodníku. 

  

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 
18. Štatút Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - návrh na  

zmenu a doplnenie a voľba členov Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice 
- Sídlisko KVP - poslanecký návrh 

Starosta: Otvoril doplnený bod programu rokovania a diskusiu k nemu. Slovo prenechal 

predkladateľovi materiálu Mgr. Horenskému, PhD. 

p. Horenský: Povedal, že čo sa týka štatútu, predkladá dva návrhy na zmeny, ktoré boli 

konzultované aj s vedením mestskej časti. Podľa informácií sa zástupcovia parlamentu stretli 

s vedením a je rád, že po roku činnosti prešli členova mládežníckeho parlamentu aj k iným 

iniciatívam, nielen k tvorbe podujatí. Dodal, že na stretnutí odzneli pripomienky a návrhy zo 

strany mladých ľudí, ktorí sa vyjadrili aj k zmene štatútu. Poďakoval mestskej časti, ktorá 

vytvára priestor na to, aby mládežnícky parlament mohol fungovať. Verí, že postupom času 

sa budú mladí ľudia po kvalitatívnej stránke zlepšovať. Následne prečítal poslanecký návrh na 

uznesenie v znení:  
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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a) schvaľuje zmenu a doplnenie 

Štatútu Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP podľa predloženého 

návrhu, b) volí týchto členov Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti  Košice - Sídlisko 

KVP na funkčné obdobie od 1. 10. 2023 do 30. 09. 2025: Natália Augustínová, Radoslav 

Blaško, Dávid Budai, Ján Bruzik, Dominika Fecková, Kamila Lehetová, Matúš Nemec, Sára 

Šlangová. 

Starosta: Poďakoval pánovi poslancovi Horenskému za čas strávený s mladými ľuďmi. 

Dodal, že na stretnutie prišli mladí ľudia s viacerými nápadmi, napr. s dotazníkom, ktorý by 

sa vedel využiť pre mladých ľudí na získanie spätnej väzby. Taktiež bola predložená 

požiadavka na zriadenie a poskytnutie klubovne, ktorá by slúžila na stretnutia pre mladých. 

Na tieto účely im ponúknutá naša zasadačka, alebo priestory Denného centra, a to bezplatne. 

Tiež chceli mať priestor na úradnej tabuli a na webe s cieľom komunikovania informácií  

mládežníckeho parlamentu. Je preto potrebné doručiť obsah, ktorý chcú publikovať. Ďalej 

chceli organizovať akcie pre mládež, v tom v zásade problém nie je. Bola im poskytnutá rada,  

aby si zobrali jednu akciu na kľúč a urobili ju od „a“ po „z“. Žiadali tiež rozšíriť miesto na 

cvičenie, nové venčovisko a premaľovanie škôlky na Dénešovej ulici. 

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu, aby prečítala 

návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh Mgr. Mariána Horenského, PhD.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) schvaľuje        

zmenu a doplnenie Štatútu Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko    

KVP podľa predloženého návrhu 
b) volí  

týchto členov Mládežníckeho parlamentu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na 
funkčné obdobie od 1. 10. 2023 do 30. 09. 2025: 
Natália Augustínová, Radoslav Blaško, Dávid Budai, Ján Bruzik, Dominika Fecková, 
Kamila Lehetová,  Matúš Nemec,  Sára Šlangová. 

 

Počet  prítomných poslancov:  13  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 13 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 13, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

19. Interpelácie 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania interpelácie. Keďže sa nikto z poslancov 

neprihlásil, starosta uzavrel tento bod rokovania. 

 

20. Otázky poslancov 

Starosta: Uviedol bod otázky poslancov.  

p. Tóth: Povedal, že na Dénešovej ulici pri COOP Jednote pribudol nápis, že parkovisko je 

rezervované len pre zákazníkov prevádzky na 30 minút. Opýtal sa, či má o tom miestny úrad 

vedomosť. 

Starosta: Povedal, že miestny úrad o tom vie a dodal, že prevádzkovateľom a majiteľom je  

družstvo z Vranova nad Topľou COOP Jednota. K uvedenému prebieha komunikácia 

s pánom Smatanom. Majú starú zmluvu asi 20-30 ročnú, na základe ktorej majú právny vzťah 

k tomuto parkovisku. Obdržali sťažnosti, že ľudia tam parkujú celodenne, teda mali 

požiadavku na vyhradenie týchto miest. Požiadal som ich o vypracovanie projektu 

s parkovacou rampou s tým, že v rámci neho bude akceptovaná požiadavka mestskej časti, 

aby vo večerných hodinách bolo umožnené parkovanie obyvateľom sídliska na tomto 

parkovisku. To sa nestalo, pribudla tam tabuľa. Ale tá tabuľa nemá žiadny právny základ. Je 

to na tejto spoločnosti, aby parkovisko nebolo blokované celý deň tam bývajúcimi ľuďmi.  



 

18 

p. Žec: Povedal, že tejto téme sa venoval a zistil, že mestská časť má s družstvom uzavretú 

zmluvu, ktorá obsahuje klauzulu, že pozemok dostali na používanie za symbolickú sumu 

v prípade, ak prenechajú parkovanie nakupujúcim zákazníkom aj občanom mestskej časti.  

Teda to parkovisko nesmie byť rezervované a požiadal mestskú časť o preverenie zmluvy.  

Starosta: Povedal, že je ťažké na základe tohto výroku hodnotiť právny výklad, dodal, že  

zmluvu preveríme a požiadal JUDr. Balážovú o písomné stanovisko k veci.  

p. Koszoru: Povedal, že dostal podnety od obyvateľov Húskovej aj Hemerkovej ulice, že je 

problém s poškodeným odvodňovacím žľabom a následným prechodom pri Húskovej č. 49. 

Opýtal sa, či je už opravený. Ďalší podnet sa týkal zelene na Húskovej č. 5-19 a to orezu 

živých plotov, už viac ako mesiac tam nikto orezy nerobil. Doplnil,  že pred týždňom podal aj 

podnet. Požiadal, aby pracovníci kríky, ktoré už zasahujú do chodníka, orezali. Tretí podnet 

sa týkal detských ihrísk. Mestská časť investovala značné množstvo peňazí do detských 

ihrísk, podarilo sa rozšíriť detské ihriská cez rôzne externé zdroje, za čo patrí pochvala. 

Každopádne pôvodným detským ihriskám sa dostáva trochu menej pozornosti. Konkrétne 

dostal podnet z vnútrobloku Hemerkova – Húskova, to posledné ihrisko je dosť v zlom stave. 

Opýtal sa, či mestská časť plánuje zaradiť do rozpočtu aj investície do týchto ihrísk, nakoľko 

u starších ihrísk by bolo potrebné postupne obmieňať tieto prvky. 

Starosta: Vyjadril sa k podnetom a povedal, že žľab na Húskovej bol dnes opravený, čo sa 

týka zelene, orezy budú zaradené do plánu úloh, resp. preverí podaný podnet a v najbližšom 

čase sa tam naši pracovníci dostavia. Informoval, že dnes boli vykonané orezy kríkov na 

Hemerkovej ulici. Čo sa týka pôvodných detských ihrísk, ten stav je taký, aký je. Mestská 

časť vykonáva údržbu a obnovu na základe schváleného rozpočtu a v prípade, ak miestne 

zastupiteľstvo vyčlení finančné prostriedky, pracovníci vykonajú potrebné práce. Momentálne 

tento rok na údržbu tohto ihriska nie sú investície.  

p. Ivanecká: Informovala, že dostala list od Anny Hókovej, ktorá už 14-ty rok vedie tanečnú 

skupinu v mestskej časti, ktorá našu mestskú časť úspešne reprezentuje. Z listu prečítala, že 

tanečná skupina naposledy reprezentovala naše sídlisko na country festivale, z ktorého poslala 

fotografie, na ktorých je vidieť aj logo mestskej časti. Tiež v liste uviedla, že sa v rámci Košíc 

uskutočnilo viac vystúpení. V mesiaci október 2023 by skupina rada vystupovala na festivale 

v Bratislave pod názvom „Pohyb bez bariér“, kde bude mať skupina tri tanečné vstupy. 

Dodala, že členky skupiny si z vlastných zdrojov zaplatili ubytovanie, zabezpečili sponzorov 

na oblečenie. Tiež uhradili štartovné vo výške 120 EUR, preto by chceli poprosiť zástupcov 

mestskej časti o príspevok na tento náklad a dodali, že by boli veľmi vďačné za akýkoľvek 

príspevok. Pani poslankyňa Ivanecká požiadala poslancov aj vedenie mestskej časti, aby 

nejakou sumou prispeli. Ďalej sa opýtala starostu, čo bude so stromom, ktorý bol zasadený 

pred miestnym úradom a vyschol. Tiež sa opýtala na participatívny rozpočet, pretože by 

chcela niečo urobiť pre dôchodcov.  

Starosta: Odpovedal, že participatívny rozpočet má zverejnené svoje podmienky, každý kto 

má nápad, musí vyplniť formulár cez projekt e-grant, aby to bolo transparentné. Následne 

zasadá formálna komisia, ktorá hodnotí to, či je projekt uskutočniteľný, lebo niekedy občania 

nevedia odhadnúť reálnu sumu. Zámerom mestskej časti je, aby prešlo čo najviac projektov. 

Potom komisia spúšťa projekty do hlasovania a ľudia rozhodnú, ktorý projekt podporia 

najviac. Ak majú poslanci akýkoľvek návrh, odporúča osloviť komunity, aby sa prihlásili, 

prihlasovanie momentálne beží. Strom pred miestnym úradom nevyschol, ako informoval pán 

Gregorek, problém je v tom, hrab dostal úpal. Dnes je už však zelený. Čo sa týka tanečnej 

skupiny, požiadal pani poslankyňu Ivaneckú, aby iniciatívu zobrala na seba, rád prispeje. 

p. Koszoru: Uviedol, že pani poslankyni Ivaneckej veľmi rád pomôže s prípravou projektu pre 

participatívny rozpočet.  

  

Zo strany poslaneckého zboru už nezazneli žiadne otázky, starosta ukončil bod rokovania 

otázky poslancov. 
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21. Rôzne 

Starosta: Otvoril bod programu rôzne a diskusiu k nemu.  

p. Matoušek: Predniesol poslanecké návrhy na uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje zmenu uznesenia zo VII. rokovania 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Sídlisko KVP zo dňa 21. júna 2023 číslo 65 

v bode b) takto: „suma 167 284,64 EUR sa nahrádza sumou 160 709,57 EUR“ a Miestne 

zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje vypracovanie aktualizácie 

projektovej dokumentácie „Zateplenie budovy miestneho úradu“ v súlade s podmienkami 

pripravovanej výzvy SIEA a jej financovanie v predpokladanej sume 12 900,- € s DPH podľa 

predloženého návrhu.  

Uviedol, že v dôvodovej správe sú uvedené dôvody vypracovania aktualizácie projektovej 

dokumentácie. Cieľom je získať finančné prostriedky na zateplenie budovy miestneho úradu 

z pripravovanej výzvy. Dokumentáciu je potrebné upraviť o opatrenia zamerané na zlepšenie 

tepelno-technických vlastností obalových konštrukcií budovy, zníženie tepelného, svetelného 

príkonu a výmenu technických systémov. Povedal, že asi tri roky dozadu, keď sme začali 

s touto projektovou dokumentáciu pracovať a chceli sme budovu zatepliť,  pripravili sme prvý 

projekt, ktorý bol podaný, avšak neboli sme úspešní. Po čase bol projekt aktualizovaný, bol 

vypracovaný nový posudok, čo sa týka energetickej náročnosti, aj tento projekt bol podaný, aj 

druhý krát sme neboli úspešní. Je tu zas výzva vo výške 500 000 EUR, ktorá by mohla znížiť 

energetické náklady. Požiadal o podporu tohto návrhu. Dodal, že dofinancovanie projektu vo 

výške 12 900 EUR je zásadné, budova miestneho úradu má ako jedna z prvých v meste zelenú 

strechu. Takýmto spôsobom vieme výrazne znížiť energetické náklady a to je pre 

udržateľnosť našich budov veľmi dôležité.  

p. Koszoru: Poďakoval všetkým zamestnancom, ktorí v rámci obnovy tímu na miestnom 

úrade odišli, za dlhoročnú spoluprácu. Následne predniesol návrh na uznesenie, ktorý bol 

prediskutovaný na poslaneckom stretnutí. Ide o aktualizáciu Zásad odmeňovania poslancov 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP s tým, že sa tam vnáša 

zásluhovosť. Povedal, že aktuálne predseda komisie poberá odmenu 30 EUR mesačne za 

prípravu zasadnutia komisie. Doplnenie sa týka odmeny podpredsedu, tzn. že v prípade, ak 

predseda nemôže viesť rokovanie komisie, tak rokovanie vedie podpredseda, ale tomuto za 

túto prácu odmena nepatrí. Návrh na uznesenie upravuje odmenu podpredsedu komisie. Na 

záver prečítal návrh na uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - 

Sídlisko KVP schvaľuje zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice - Sídlisko KVP v § 2 ods. 3a/, kde sa na záver odstavca dopĺňa: „Ak sa 

predseda komisie nezúčastní rokovania komisie a komisiu vedie podpredseda, patrí v danom  

mesiaci odmena podľa § 2 ods. 3a/ v bode b) podpredsedovi komisie“.  
p. Liptáková: Povedala, že miestny úrad má veľmi dobre zdokumentovanú zeleň, aj 
starostlivosť je výborná. Opýtala sa na zdokumentované vyschnuté stromy, ktorých na 
sídlisku pribúda a sama podala návrh na tri vytypované vyschnuté dreviny. Dodala, že 
niektoré vyschnuté stromy sa nachádzajú v blízkosti budov a parkovísk. Požiadala miestny 
úrad o vytypovanie tých najkritickejších stromov a o ich čo najrýchlejšie odstránenie.  
Starosta: Povedal, že takýto zoznam existuje, aktualizuje sa počas celého roka, vyschnutých 
stromov na sídlisku je 18. Výrub je možné robiť len mimo-vegetačného obdobia, v tomto 
období pracovníci Podniku služieb KVP dokončujú hrabanie lístia a orezy kríkov. Je nutné 
pre občanov povedať, že niektoré ihličnany po upozornení pánom Gregorekom neprežijú päť  
rokov, nakoľko majú plytké korene a nedokážu nasávať vodu. Preto neprežijú klimatické 
zmeny a treba ich nahradiť inou perspektívnou zeleňou. Poďakoval pani poslankyni 
Liptákovej za pochvalu týkajúcu sa údržby zelene, nakoľko to stojí veľké úsilie. Zoznam 
takýchto stromov vieme sprístupniť každému, kto o to požiada. 
p. Podolinský: Povedal, že občania sa pýtajú, čo je na projektovej dokumentácii také nákladné 
a požiadal o vysvetlenie. Opýtal sa, či je daná suma investíciou rentabilnou. 
Starosta: Povedal, že počúva otázky, prečo všetko veľa stojí. Treba si uvedomiť, že mestská 
časť postupuje podľa zákona o verejnom obstarávaní, kde sú nastavené limity na rôzne druhy 
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tovarov a služieb. Okrem zákona máme aj internú smernicu o verejnom obstarávaní, ktorá je 
prísnejšia. Čo sa týka projektov, tie väčšinou vysúťažíme, alebo urobíme prieskum trhu, alebo 
je vyhlásené verejné obstarávanie a môže sa prihlásiť hocikto. Pritom je našou povinnosťou 
osloviť minimálne tri firmy, v skutočnosti ich oslovujeme viac.   
Mgr. Rácová: Upresnila, že toto je zatiaľ predpokladaná suma, a následne bude vyhlásené 
verejné obstarávanie. 
p. Matoušek: Povedal, že zákon o správe majetku hovorí, že o svoj majetok sa musíme starať. 
Snahou je, aby do obnovy budov mestská časť investovala minimálne prostriedky 
a prostriedky na dofinancovanie sa získavali z projektov. Za obdobie od roku 2018 sa podarilo 
získať viac než 2,5 mil. EUR z externých zdrojov. Dodal, že je to jediná cesta na získavanie 
vyšších hodnôt. Vyjadril sa aj k energetickému zhodnoteniu a uviedol, že v rámci  
oplášťovania dochádza k výraznému zníženiu hlavnej komodity, a to je teplo, na ktoré tento 
úrad dopláca. Vývojovo sa cena práce a cena služieb zvýšila. Povedal, že po doterajších 
skúsenostiach sa do projektu môžeme zapojiť len vtedy, ak máme stavebné povolenie. 
Momentálne je vyhlásených veľa výziev, ktoré ponúkajú peniaze, ale obce, aj keď hlásajú, že 
sú pripravené, nemajú dotiahnuté projekty do stavebného konania. A to je najväčší problém. 
Naša mestská časť robí projekt tak, aby v prípade vyhlásenia výzvy bola pripravená. Táto 
výzva ešte len bude vyhlásená, ale my chceme byť pripravení. Možno neuspejeme a prídeme 
o 12 900 EUR, avšak ak budeme úspešní, dostaneme aj tých 12 900 EUR. A dostaneme ešte 
jeden benefit, a to je úspora nákladov. Ak ušetríme 52 % na energiách, vrátia sa nám peniaze 
investované do projektu. To je tá energetická návratnosť. Dodal, že je to najrozsiahlejší 
doteraz plánovaný projekt. 
V bode rôzne sa do diskusie už nikto nehlásil, starosta ukončil diskusiu a požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie poslaneckých návrhov na uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje        
zmenu uznesenia zo VII. rokovania Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Sídlisko 
KVP zo dňa 21. júna 2023 číslo 65 v bode b) takto:  
„suma 167 284,64 EUR sa nahrádza sumou 160 709,57 EUR“.  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka. 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje        
vypracovanie aktualizácie projektovej dokumentácie „Zateplenie budovy miestneho úradu“ 
v súlade s podmienkami pripravovanej výzvy SIEA a jej financovanie v predpokladanej sume 
12 900,- € s DPH podľa predloženého návrhu.  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - poslanecký návrh pána Mariána Koszoru.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje        
zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - 
Sídlisko KVP v § 2 ods. 3a/, kde sa na záver odstavca dopĺňa: 
„Ak sa predseda komisie nezúčastní rokovania komisie a komisiu vedie podpredseda, patrí 
v danom  mesiaci odmena podľa § 2 ods. 3a/ v bode b) podpredsedovi komisie“.  
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Počet  prítomných poslancov:  11  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 11 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Starosta: Na záver oficiálne predstavil novú prednostku miestneho úradu Mgr. Kamilu 

Bačovú, PhD., ktorá je na poste prednostky od 11. septembra 2023 a je plne k dispozícii. 

Zároveň poďakoval bývalému prednostovi miestneho úradu Ing. Miroslavovi Michalusovi za 

štyri roky spolupráce. Dodal, že s  Ing. Michalusom bude možné stretávať sa, nakoľko 

akceptoval nové výzvy a riadi Podnik služieb KVP. Ďalej informoval prítomných 

o pripravovaných podujatiach a to: 

v sobotu 23. 09. 2023 sa uskutoční odkladané otvorenie ihriska medzi Starozagorskou 

a Titogradskou ulicou, zároveň sa v sobotu 23. 09. 2023 poobede uskutoční mestské podujatie 

„Šarkaniáda“, v pondelok 25. 09. 2023 pozval občanov na Spoločný plán - bude predstavený 

projekt Linear parku.  

Zároveň povedal, že sme sa aktívne nezapojili do hlasovania o mestský park Čistinka - 

podporíme MČ Dargovských hrdinov, kvôli personálnym zmenám na miestnom úrade sa 

tohto roku nebude organizovať olympiáda seniorov, podujatie bude presunuté na vhodnejšiu 

dobu. Sústredíme sa na veľké podujatia.  

  

22.  Záver  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania miestneho 

zastupiteľstva sa poďakoval všetkým prítomným za konštruktívnu diskusiu a  účasť. 

Rokovanie o 18:40 hodine ukončil.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam, ktorý je archivovaný na právnom oddelení 

Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov, Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov z IX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného dňa 20. 09. 2023 z hlasovacieho zariadenia firmy A. S. Partner, 

s r. o., Košice. 

 

 

 

 

Dňa 23.10.2023  .......................                               Dňa 23.10.2023 ......................  

         Mgr. Kamila Bačová, PhD., v. r.                             Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                              

                  prednostka                starosta                                                                   

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

Dňa 25.10.2023  ........................                              Dňa 24.10.2023 ...................... 

           Mgr. Mária Ivanecká, v. r.             doc. MVDr. Peter Korim, CSc., v. r.    

 

     

 

       
 

V Košiciach dňa 17. 10. 2023 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

                právne oddelenie   


